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INNSTILLING FRA VALGKOMITEEN I LYN 1896 FK 

TIL ÅRSMØTET 12. MARS 2024 

 

1. Valgkomiteen og dens arbeid 
 

Følgende valgkomité (VK) ble valgt på årsmøtet i 2023: 

Terje Grann, leder 

Tore Formo og Trine Alderin, medlemmer 

Jan Revfem, varamedlem. 

Varamedlemmet har deltatt i VKs møter. 

 
VK startet sitt arbeid i desember 2023  og har hatt 2 fysiske møter, telefonsamtaler og 

omfattende e-postkorrespondanse.  

 
VK har hatt samtaler med styreleder, nestleder, alle sittende styremedlemmer  og 
medlemmene i kontrollutvalget. VK har også hatt  samtaler med administrasjonen samt 
medlemmer i klubben og personer utenfor klubben. VK   har hatt samtaler og/eller skriftlig 
kontakt med og vurdert ulike kandidater. VK har lagt vekt på at styret skal ha bred 
kompetanse og et godt internt samarbeid. VK har også sett behovet for en viss foryngelse av 
styret. 
Innstillingen er enstemmig. 

 
2. Styret i Lyn 1896 FK etter årsmøtet 2023: 

 

• Petter Sætherbakken, styreleder ikke på valg. 

• Geir Heming Skaar, nestleder velges for to år 

• Trine Druckenbrodt Mollan, styremedlem gjenvelges for to år 

• Fanny Falkenberg, styremedlem velges for ett år 

• Jon Arne Grøsland, styremedlem velges for to år 

• Thorodd Bakken, styremedlem ikke på valg 

 
• Trygve Christophersen, varamedlem ikke på valg 

• Martine Thorleifsson, varamedlem gjenvelges for to år 

• Oskar M. Hansen, varamedlem velges for ett år 

 

 

3. Forslag til styre for 2024: 

 

•  Petter Sætherbakken, styreleder velges for to år 

• Geir Heming Skaar, nestleder ikke på valg 

• Trine Druckenbrodt Mollan, styremedlem ikke på valg 

• Fanny Falkenberg, styremedlem velges for to år 

• Jon Arne Grøsland, styremedlem ikke på valg 

• Thorodd Bakken, styremedlem velges for to år 

 
• Martine Thorleifsson, varamedlem ikke på valg 

• Per Kaarby, varamedlem velges for to år 

• Karoline Kongshaug velges for to år 
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4. Generell begrunnelse 
 

VK har også i år inntrykk av at styrearbeidet fungerer tilfredsstillende og med harmoni internt 

i styret. Styremedlemmene, og styrets leder og nestleder i særdeleshet, har også siste året 

lagt ned en betydelig arbeidsinnsats. Arbeidet med videreutvikling av Lyn-modellen er etter 

VKs oppfatning på rett spor. Valgkomiteen er særdeles tilfreds med at A-laget rykket opp og 

til spill i OBOS-ligaen i 2024. , samt at klubben har etter forholdene en solid økonomisk 

plattform gjennom samarbeidsavtalen med Lyn 1896 AS. 

 

VK har fått innspill om at kostnadene er blitt noe høyere enn budsjettert. Dette skyldes i 

hovudsak opprykksbonuser. 

 
VK er tilfreds med at klubbens egne talenter   får plass i A-lagstroppen samtidig som det 

rekrutteres forsterkninger fra andre klubber. 

 
Etter klubbens lov § 16 nr. 14 a) skal styreleder, nestleder og styremedlemmene velges for to 

år. Styreleder velges i år med partall, nestleder velges for to år i år med oddetall. To 

styremedlemmer velges for to år i år med partall, og to styremedlemmer velges for to år i år 

med oddetall. To varamedlemmer velges for to år i år med partall og ett varamedlem velges 

for to år i år med oddetall. 

 

Petter Sætherbakken er villig til å ta to nye år og han innstilles derfor som styreleder. 

  
Når det gjelder styremedlemmene, har Fanny Falkenberg sagt seg villig til å ta  

gjenvalg. Thorodd Bakken likeså. 

 
Styret har tre varamedlemmer: Martine Thorleifsson (ikkje på valg), Per Kaarby (velges for to 
år) og Karoline Kongshaug (velges for to år). 

 

 

 
5. Den konkrete begrunnelsen 

 

Petter Sætherbakken, styreleder. Fungerer bra, har lagt ned mye innsats, og tar på seg to nye 
år. 

 

Geir Heming Skaar. Nestleder. Geir har vært varamedlem til styret i flere år og nedlagt      et 

betydelig arbeid for klubben. Ikkje på val. 

 
Trine Druckenbrodt Molland. Styremedlem. Ikke på valg. 

 
Fanny Falkenberg foreslås valgt som styremedlem for to nye år. Hun kom inn i Trine Riibers 

gjenstående valgperiode. Fanny er født og oppvokst i Lyn-land og har vært Lyn-supporter 

hele livet. Hun minnes fortsatt at hun entret Ullevaal Stadion som maskot med spillere hun så 

opp til. Som barn var hun aktiv både i Lyn Ski og Lyn Fotball. Hun har 10 kamper for Lyn på 

seniornivå, senest i 2014. Fra 2015 til 2020 studerte Fanny i England hvor hun tok en master i 

internasjonale relasjoner. Også i de årene hun var i England fulgte hun klubben nøye, både på 

damesiden og herresiden. De to siste årene har hun jobbet som rådgiver i Equinor. Fanny vil 

representere en foryngelse av styret. Hun er stolt medlem av Bastionen og opplevde 

sesongen 2022 som en etterlengtet opptur. Hun mener Lyns historie og engasjement stiller 

klubben i en enestående posisjon. Mange i hennes familie har vært engasjert og påtatt seg 

oppgaver i Lyn gjennom flere år. Nå ønsker hun også å bidra  
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Jon Arne Grøsland  Styremedlem, er ikke på valg. 

 
Thorodd Bakken, styremedlem, er ikke på valg. 

 
Martine Thorleifsson gjenvelges for to år som varamedlem. 

          Per Kaarby, varamedlem. Velges for to år. 

 

• Per er født og oppvokst i LYN med aktiv idrettskarriere på «nasjonalt toppnivå» (highlights 
3 plass i Hovedlandsrennet langrenn, gikk NM stafett senior på lag med Ivar Formo i 1979). 
Kretsmester Oslo og klubbmester en rekke ganger. Orientering; 4 plass NM senior stafett. 
Senere profesjonell langrennsløper i USA på langløpslaget «Team Rossignol Salomon» (en 
av Norges få erklærte, profesjonelle langrennsløpere....). 

• Spilte fotball på aldersbestemte lag i LYN 1970 – 1976. Oslo Kretslag 1974. Kretsmester 
med LYN 1974. 

• Medlem av hovedstyret i LYN 1987 – 1988 og senere LYNs representantskap 1989 – 1992. 
• Public Relations manager i LOOC (Lillehammer Olympic Organizing Committee) 

Lillehammer OL (1990-94) 
• Sentral i organisasjonskomiteen for Monolittrennet slutten av 70 tallet + slutt 80-tallet. 

Deltaker i 1980. 
• Sentral i «gjenoppbyggingen av LYN langrenn rundt tusenårs skiftet (Kjell Brevik referanse 

fra den gang). 
• Har vært med på ulike faser og roller i Stabæk Fotball den gang jeg jobbet i Dinamo med 

Ingebrigt & co fra 1998. 
• Assisterende trener i fotball under Glenn Hartmann i fem sesonger i Lommedalen IL. 

Aldersbestemte klasseer. 
• Jobbet med sponsorprosjekter, formidling i mange år. Eksempler; Sponsoransvarlig NM 

Nordiske Grener, VM Orientering, Norges Skiforbund, NSF Langrenn (Mester Grønn avtalen 
fremdeles aktiv, solgt inn av meg) Norges Curlingforbund, Golfutøver Henrik Bjørnstad, 
Langrennsprofil Astrid Uhrenholdt Jacobsen for å nevne noen. 

• Styremedlem i Norske Olympiavinneres Klubb – «Gullklubben» fra 1994 og til dags dato. 
Nå også med vinnere av Paralympiske Leker med i klubben. Opprettet Gullfondet og 
utdelinger av Gullstipender årlig. 

• Mentor i «Neste Steg» for tidligere idrettsprofiler/utøvere som skal over i det «sivile liv». 
• Mentor i Innovasjon Norge sitt program «Søkere og arrangører av Internasjonale Kultur & 

Idrettsarrangementer». 
• Fast ansatt i Kommunikasjonsselskapet Just Cruzin` Production (JCP) som er ledende innen 

events. Salgsansvarlig. 
• Klubb pioner; etablerte «Overtoppen» (tidligere langrennsløpere) og Gutah (gutta som 

studerte sammen i Utah). 
• Nå; løper oløp, spiller golf, padler, sykler, 100 mil på langrennsski mm. 

 

          Karoline Kongshaug, varamedlem. Velges for to år.  

• Oppvokst på Ullevål og spilt i klubben i mange år 

• Motgangssupporter. Reiser gjerne land og strand for å heie på klubben på alle 

nivåer. 

• Det eneste jeg vil, er å komme tilbake til eliteserien , og sende bønda hjem :) 

• Siviløkonom fra Handelshøyskolen i Bergen. Jobber i Finansdepartementet. 

• Erfaring med styrearbeid. Tidligere nestleder i styret samskipnaden på Vestlandet, 

Sammen.  

• Aksjonær og Bastionmedlem 



4 
 

 
 

6. Forslag til kontrollutvalg 
 

VK foreslår følgende medlemmer til kontrollutvalget: 

 
Fredrik Dahm (leder) Gjenvelges for ett år 

Ida Sørebø (medlem) Gjenvelges for ett år 

Erlend Smith Elgesem (varamedlem) Gjenvelges for ett år 

 
Konkret begrunnelse: 

 

Fredrik Dahm er advokat, tidligere spiller i Lyn og har sittet to år i styret. Han har ledet 

kontrollutvalget i Lyn 1896 FK siden opprettelsen i 2020. Han foreslås gjenvalgt. 

 
Ida Sørebø er lovrådgiver i Justisdepartementet. Hun har i flere år sittet i kontrollutvalget i 

SFK Lyn og i kontrollutvalget i 1896 FK siden opprettelsen av utvalget i 2020. Hun foreslås 

gjenvalgt. 

 
Erlend Smith Elgesem er mangeårig Lyn-supporter, studerer juss og har vært varamedlem i 

kontrollutvalget siden opprettelsen i 2020. Han finner arbeidet i kontrollutvalget interessant 

og utviklende. Han foreslås gjenvalgt. 

 
Oslo, den 23.februar 2024 

 Valgkomiteen i Lyn 1896 

FK 

 
Terje Grann Tore Formo Trine Alderin Jan Revfem 
Leder Medlem Medlem Varamedlem 

 
 


